
Technische behandeling van de 1e Tussenrapportage 2025; 

Dit onderwerp wordt op 19 juni 2025 oordeelsvormend behandeld en staat besluitvormend 

geagendeerd voor de raadsvergadering van 1 juli 2025. Het is nu de bedoeling om de financieel-

technische vragen over dit voorstel te behandelen. Doel van dit gesprek is om als auditcommissie 

te beoordelen of dit stuk technisch in orde is en de raad dienovereenkomstig te adviseren. 

 

 

Weergave van het besprokene in de Auditcommissie: 

 

Op pagina 5, onder het kopje “aanbesteding EHRM”, staat vermeld dat sprake is van een 

incidenteel nadeel. Dit blijkt onjuist; het betreft een budgettair neutrale post. De cijfers 

zijn correct. Verzocht wordt om deze toelichting toe te voegen aan de beantwoording van 

vraag 3 van het CDA. 

De wethouder vraagt of het voor de raad duidelijk is hoe het “knipperlicht” werkt. De 

cijfers waren eerder negatief, vervolgens positief en nu zijn deze cijfers weer negatief. 

Het is daarom belangrijk dat de cijfers in deze Turap nog niet zijn aangepast aan de 

voorjaarsnota. De Auditcommissie verzoekt om dit expliciet te benoemen in de inleiding 

van de oordeelsvormende behandeling. 

De financieel-technische vragen van de CDA-fractie worden doorgenomen. Aanvullend op 

vraag 5 wordt toegelicht dat middelen zijn ingezet voor een ander doel dan 

oorspronkelijk bedoeld. Het bedrag dat is vervallen, is daadwerkelijk vervallen. 

Er zijn verder geen aanvullende financieel-technische vragen. 

 

De auditcommissie concludeert dat de stukken technisch in orde zijn. Gezien de 

voorjaarsnota is het resultaat ervan niet zo negatief als het lijkt. Het gesprek in de raad 

zal zich wat de Auditcommissie betreft dan ook uitsluitend kunnen richten op de 

toelichting bij de afwijkingen ten opzichte van de oorspronkelijke begroting. 

 

Geconcludeerd wordt dat de Auditcommissie de 1e tussenrapportage 2025 

technisch in orde acht en de raad dienovereenkomstig adviseert om de inhoud 

en het politieke oordeel te bespreken in de oordeelsvormende bijeenkomst van 

19 juni 2025 en besluitvormend in de raadsvergadering van 1 juli 2025. Gezien 

de voorjaarsnota is het resultaat ervan niet zo negatief als het lijkt. Het gesprek 

in de raad zal zich wat de Auditcommissie betreft dan ook uitsluitend kunnen 

richten op de toelichting bij de afwijkingen ten opzichte van de oorspronkelijke 

begroting. 

 

Behoort bij de vergadering van de Auditcommissie d.d. 5 juni 2025. 

Bij mij bekend, 

 

 

De raadsgriffier. 


